
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1177
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om menneskehandel den 4. juni 2024 – da der 
tidligere har været et tilsyn ved Statsadvokaterne i forhold til voldtægtsområdet, fordi der 
var problemer med sagsbehandlingen, bl.a. blev fem sager genoptaget – redegøre for, 
om ministeren mener, at det kunne give mening at lave den samme gennemgang af 
sagerne på dette område for at blive klogere på, f.eks. om hvad der sker på vejen fra, at 
mange ofre identificeres som udsat for tvangsarbejde eller prostitution af CMM og til at 
sagerne opgives eller føres i politikredsene, så vi kan finde ud af, hvor vi kan gøre det 
bedre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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